



# የኢትዮጵያውያን ፡ ሀገራዊ ፡ ጋራ ጠቅላይ ጥያቄ ፡ ክንፍ ፡ ፡፡

Ethiopians' Citizen Democratic Union | Union Citoyenne Démocratique des Éthiopiens

[www.slттunhzb.net](http://www.slттunhzb.net)

[shl@ttomar.net](mailto:shl@ttomar.net)

ማሳሰቢያ\_20111119-1\_አ.አክ

## ማሳሰቢያ | Notice

ሐምሌ ፡ 19 ፡ ቀን ፡ 2011 ፡ ዓ.ም. | 26 July 2019 A.D. | 26 juillet 2019 A.D.

### የኢንተርኔት ፡ አገልግሎት ፡ ክልከላው ፡ ለጊዜው ፡ ተወግዷል ፡ ...

ኢ.ሀ.ሥ.አ. ፡ ላለፉት ፡ ወራት ፡ ከኢንተርኔት ፡ አገልግሎት ፡ በተደጋጋሚ ፡ አላግባብ ፡ በመወገዱ ፡ ምክንያት ፡ ሲቸገር ፡ ከርሟል ። በብሪታንያ ፡ የኢንተርኔት ፡ ግንኙነት ፡ መቆራረጡ ፡ ሠኔ ፡ 3 ፡ ቀን ፡ 2011 ፡ ዓ.ም. ፡ ተስተካክሎ ፡ ከዚያ ፡ ወዲህ ፡ መደበኛ ፡ አገልግሎቱን ፡ መስጠት ፡ ገና አልተቻለም ።

ኸዓም ፡ ፈረንሳይ ፡ አገር ፡ የሚገኘው ፡ መርበቢያችን ፡ slттunhzb.net ፡ ከሚያዝያ ፡ ወር ፡ 2019 ፡ ዓ.ም. ፡ አንሥቶ ፡ እስከ ፡ ሐምሌ ፡ 2011 ፡ ዓ.ም. ፡ ድረስ ፡ የFTP ፡ ማዘለቂያ ፡ መሥመሩ ፡ ባከራዩው ፡ ፈረንሳይ ፡ ከባንያ ፡ አላግባብ ፡ አላንዳች ፡ ምክንያት ፡ ታግዶበት ፡ ከርሟል ። ደጋግመን ፡ ያቀረብናቸው ፡ የይስተካክል ፡ ጥያቄዎቻችን ፡ ሹሉ ፡ በማደናቁርና ፡ ጊዜን ፡ በማስጠፋት ፡ መክነው ፡ ቀርተዋል ። ይህ ፡ አላዛኝ ፡ ድርስ ፡ ውልን ፡ የጣሰ ፡ ከመኾኑም ፡ የባሰ ፡ የሰርጀታ ፡ ድርጊትም ፡ ስለ ፡ ኾነ ፡ የፍራንስ ፡ ከባንያዎችን ፡ መልካም ፡ ስም ፡ ያስጠፋልና ፡ ጉዳዩን ፡ ለፈረንሳይ ፡ የውጭ ፡ ጉዳይ ፡ ምክርቤ ፡ በእ-ጦማር ፡ አስታውቀናል ። ከፈረንሳይው ፡ ድርጅት ፡ ጋራ ፡ የነበረንን ፡ የኪራይ ፡ ውል ፡ ሐምሌ ፡ 10 ፡ ቀን ፡ 2019 ፡ ዓ.ም. ፡ ሠርዘን ፡ ከሌላ ፡ ድርጅት ፡ ጋራ ፡ ልንዋዋል ፡ ተገደናል ።

መርበቢያችን ፡ slттunhzb.net ፡ ተቋርጦ ፡ የነበረውን ፡ መደበኛ ፡ አገልግሎቱን ፡ ከሐምሌ ፡ 19 ፡ ቀን ፡ 2011 ፡ ዓ.ም. ፡ አንሥቶ ፡ መቀጠሉን ፡ በደስታ ፡ እናስታውቃለን ።

የኢ.ሀ.ሥ.አ. ፡ ጊዜያዊ ፡ ፈጻሚ ፡ ምክር ፡ ጽሕፈት ፡ ቤት ።

**The Internet Service Denial is stopped for now ...**

For the past several months, the ECDU has been severely hampered by illegitimate denials of Internet services.

The Internet connections, from our headquarters in the United Kingdom, which had been intermittently interrupted, have now been fully operational since the 10<sup>th</sup> of June 2019.

Unfortunately, the web-hosting company based in France which hosts our web-site slттunhzb.net, has been denying us FTP-access since April 2019 for reasons unknown to us, in complete disregard of its contractual obligations, and despite our repeated calls. These regrettable acts constitute, beyond a breach of contract, pure and simple sabotage; both of which are detrimental to the good name of French businesses. This matter has been notified to the French Ministry of Foreign Affairs by e-mail.

We have on the 17<sup>th</sup> July 2019 terminated our web-hosting contract with the French company, and awarded it to another company.

We are pleased to inform you that our website slттunhzb.net is now back in service.

*the Secretariat of the Provisional Executive Council, ECDU.*

**Le Déni de Service Internet est stoppé pour le moment ...**

Durant les mois passés, l'UCDE a été sévèrement entravé dans son travail par des dénis injustifiés de service Internet.

Les connections Internet, depuis son siège au Royaume Uni, qui étaient constamment entre-coupées, sont depuis le 10 juin 2019 entièrement opérationnelles.

Malheureusement, la société d'hébergement de notre site slттunhzb.net qui est basée en France, nous a refusé tout accès FTP depuis le mois d'avril 2019, pour des raisons qui nous sont inconnues, au mépris de ses obligations contractuelles, et en dépit de nos appels répétés. Ces actes regrettables constituent, par-delà une rupture de contrat, du sabotage pur et simple ; tous les deux au détriment du bon nom des sociétés françaises. Le ministère français des affaires étrangères a été notifié de la question par courriel.

Le 17 juillet 2019 nous avons résilié notre contrat d'hébergement avec cette société française, et l'avons attribué à une autre société.

Nous avons le plaisir de vous informer que notre site slттunhzb.net a maintenant repris service.

*Le Secrétariat du Conseil Exécutif Provisoire, UCDE.*